

## Terms and Conditions

- The campaign will last for a period of 1 month from **15th February to 10<sup>th</sup> March 2025**
- Only **POS and Ecommerce** transactions will be considered for the campaign.
- **ATM transactions & Government** spends will not be considered for the campaign.
- The **highest 12 spenders** (6 Debit Cardholders, 4 Credit Cardholders & 2 Badeel Cardholders) from the eligible customers only will get the prize.
- Corporate **customers** are not eligible for this promotion.
- Not applicable on **cancelled, reversed** transactions.
- NBO **Staff** are not eligible for the prize.
- NBO will reserve the right to amend the T&C without prior notice.
- Winners announcement will be on the 10<sup>th</sup> March.
- The reward prize will be distributed on the Mother's Day.
- Each Customer is entitled to win only once. The same customer cannot win multiple times, even if the transactions are made using different card types during the campaign period.

## الشروط و الأحكام

- تستمر الحملة لفترة شهر واحد من **15 فبراير إلى 10 مارس 2025**.
- فقط معاملات نقاط البيع والتجارة الإلكترونية سيتم أخذها بعين الاعتبار خلال الحملة.
- معاملات أجهزة الصراف الآلي ومعاملات الجهات الحكومية لن يتم أخذها بعين الاعتبار خلال الحملة.
- سيحصل على الجائزة 12 عميل من الذين أنفقوا أعلى المبالغ (6 من حاملي بطاقات الخصم المباشر، و4 من حاملي بطاقات الائتمان، و2 من حاملي بطاقات بديل مسبقة الدفع) من العملاء المؤهلين فقط.
- لا يحق للعملاء التجاريين الاستفادة من هذا العرض الترويجي.
- هذا العرض لا ينطبق على المعاملات الملغاة أو المستردة.
- موظفو البنك الوطني العماني غير مؤهلون للجائزة.
- يحتفظ البنك الوطني العماني بحق تعديل الشروط والأحكام دون إشعار مسبق.
- الإعلان عن الفائزين سيكون بتاريخ 10 مارس 2025.

- Customers who agreed to participate in the campaign **accept and consent** to participate in any marketing activities related to the campaign. This includes allowing NBO to take photos & videos of the winners, which may be used to for promotional purposes and other purposes on social media and any other platforms.
- By participating in the campaign, customers confirm that they have read, understood, and agreed to all the terms and conditions outlined herein.

- يحق لكل عميل الفوز مرة واحدة فقط خلال فترة الحملة، حيث لا يحق لنفس العميل الفوز عدة مرات حتى لو استخدم بطاقات مختلفة في إجراء المعاملات.
- العملاء الذين وافقوا على المشاركة في الحملة **يوافقون** على المشاركة في أية أنشطة تسويقية متعلقة بالحملة، ويشمل ذلك السماح للبنك الوطني العماني بالتقاط صور ومقاطع فيديو للفائزين، والتي يمكن استخدامها لأغراض ترويجية وأغراض أخرى على وسائل التواصل الاجتماعي وأية منصات أخرى.

يؤكد العملاء، من خلال المشاركة في الحملة، أنهم قرأوا وفهموا ووافقوا على جميع الشروط والأحكام المذكورة هنا.